

職場神學文學碩士: 常見問題

[202503]

1. 職場神學文學碩士(MAMT)的教學語言是什麼?

MAMT 課程可以國語或粵語完成。

2. 這是否意味著我可以用粵語上所有的課?

是的,我們會安排以粵語教學的科目,包括基礎科目和職場科目,以確保你能以粵語修讀所有課程,在3年或更長時間內畢業。但是,你必須按粵語科目開授時間選擇修讀,因為不是每個學期都以粵語開授所有科目。

3. 我可以用國語修讀所有課程,或部分課程用國語、部分課程用粵語修讀嗎?

可以的,你可以用國語完成 MAMT 課程,在 3 年或更長時間內畢業。 你也可以在國語或粵語科目開授時,選擇以其中一種語言修讀該學科。

4. 我可以用英文做作業嗎?

可以,教學語言是國語或粵語,但作業可以用英文完成。

5. 上課時間安排在何時?

上課時間安排在晚上和/或週末 (加東標準時間),線上學習在這些時間內同步進行。學生必須在課程期間參加至少一次退修會 (或同等活動)。

6. 我是否需要參加面授課程? 我可以在線上學習課程嗎?

MAMT 課程可以在線上完成,同學也可於按需要以線上或實體方式選修不同科目。請注意國際學生出席實體課堂需申請學生簽證,但如果同學在線上完成所有課程,則不需要學生簽證。

7. 學費以加幣或美元計算?

學用以加元為單位。請注意學費用在新學期可能會有變動,且並未包括行政費。





FAQ

1. What is the language of instruction for MAMT?

The MAMT program can be completed in Mandarin or Cantonese.

2. Does this mean that I can take all my courses in Cantonese?

Yes, we will schedule MAMT courses, including foundation courses and marketplace courses in Cantonese to ensure you can take all the courses in Cantonese to graduate in 3 years or more. However, you will have to select the Cantonese courses when they are offered, because not all the courses will be offered every semester.

3. Can I take all my courses in Mandarin, or some of them in Mandarin and some in Cantonese?

Yes, you can completed the MAMT courses in Mandarin to graduate in 3 years or more. You can also choose courses in either language as and when they are offered.

4. Can I do assignments in English?

Yes, assignments can be done in English, while the medium of instruction are Mandarin or Cantonese.

5. When are courses scheduled?

Courses are scheduled in the evenings and/or on weekends, Eastern Standard Time. Online learning is synchronized, live online during these scheduled hours. Students are required to attend at least one retreat (or equivalent) during their program.

6. Will I be required to attend in-person courses? Can I do the courses online?

The marketplace theology program can be completed online. You can also select courses in-person or online as and when they are offered. Please note that international students require a student visa to attend courses in-person. If you complete all courses online, a student visa is not required.

7. Are fees in CAD or USD?

Fees are in CAD. The fees quotes are subject to changes in the new semester, and do not include administrative fees.



